

GENVIC:0803:13:2

EXXONMOBIL EXPL CO
AREA: GIPPSLAND 3D
TAPE: IC_BINTAPE
INLINE : 998 - 4985
CROSSLINE: 637 - 11005

PROCESS: BIN CENTER AT
GRID 25 X 25M
FORMAT : UK00A P190
TAR FILENAME : EXXBIN25X25
VERITAS DGC ASIA PACIFIC
DATE CREATED AUGUST 2003

GIPPS3D DR# 25125.1



DATE

PE008381

SONY

Lifetime Limited Warranty

Sony Electronics Inc. or Sony of Canada Ltd. ("Sony") warrants this product ("Product") against defects in material or workmanship for its normal life. If Sony finds the product contains any such defect, Sony will either replace the product at no charge or refund the purchase price shown on your receipt. To obtain warranty service in the U.S. and Puerto Rico, call 1-800-842-SONY (7689) or visit www.mediasony.com. For warranty service in Canada, send the Product, postage prepaid, to Sony of Canada Ltd., Recording Media Group, 115 Gordon Baker Road, Toronto, Ontario M2H 3R6, Canada. REPLACEMENT OR REFUND OF THIS PRODUCT AS PROVIDED UNDER THIS LIMITED WARRANTY SHALL BE THE EXCLUSIVE REMEDY OF THE CONSUMER. SONY SHALL NOT BE LIABLE FOR ANY LOSS OR DAMAGES, INCLUDING CONSEQUENTIAL, INDIRECT AND INCIDENTAL DAMAGES, ARISING OUT OF THE USE OF, OR INABILITY TO USE, THE PRODUCT OR FOR BREACH OF ANY EXPRESS OR IMPLIED WARRANTY OR CONDITION ON THIS PRODUCT. Some states/jurisdictions do not allow exclusions of consequential or incidental damages, so the above exclusions may not apply to you. This warranty gives you specific legal rights, and you may also have other rights which vary from state to state in the U.S. and Puerto Rico or from province to province or territory in Canada.

Garantie limitée sans restriction quant à la durée

Sony Electronics Inc. ou Sony du Canada Léa (Sony) garantit ce produit (produit) contre des pièces défectueuses ou des vices de fabrication pendant sa durée d'utilisation normale. Si Sony détermine que le produit comporte un défaut de ce genre, elle le remplacera gratuitement ou remboursera le prix d'achat inscrit sur votre reçu. Pour obtenir des services au titre de la garantie aux États-Unis ou à Puerto Rico, veuillez composer le 1 800 842-SONY (7689) ou visitez le site Web www.mediasony.com. Pour bénéficier de services au titre de la garantie au Canada, veuillez adresser le produit, frais de port en plus, à Sony of Canada Ltd., 115 Gordon Baker Road, Toronto (Ontario) M2H 3R6, Canada. L'ACCOMPAGNEMENT D'UNE DESCRIPTION ÉCRITE DU PROBLÈME CONSISTE LE REMPLACEMENT OU LE REMBOURSEMENT DE CE PRODUIT EN VERTU DE LA PRÉSENTE GARANTIE LIMITÉE CONSTITUE LE RECOURS EXCLUSIF DU CONSOMMATEUR. SONY N'EST PAS RESPONSABLE DE LA PERTE DE CE PRODUIT NI DES DOMMAGES POUVANT LUI ÊTRE CAUSÉS, Y COMPRIS LES DOMMAGES CONSÉQUENTS, ACCESSOIRES OU INDIRECTS CAUSÉS PAR SUITE DE L'UTILISATION DU PRODUIT OU DE L'INCAPACITÉ DE L'UTILISER, OU ENCORE DE L'INDOCTRINATION D'UNE GARANTIE OU D'UNE CONDITION EXPRIMEE OU IMPLICITE RELATIVE À CE PRODUIT. Dans certains États et dans certains territoires, il est possible que les exclusions susmentionnées ne vous concernent pas. Cette garantie vous donne des droits légaux particuliers. Vous pouvez également avoir d'autres droits qui ne sont pas les mêmes dans les différents États des États-Unis et à Puerto Rico, ainsi que dans les différentes provinces et les différents territoires du Canada.

PE008381